
 

 

 

 Republika e Kosovës  

Republika Kosovo - RepublicofKosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI  SAZIV 

Prolećno  zasedanje  

 

Komisija za javnu administraciju, lokalnu upravu i medije 

Sednica br. 25 

Priština, 22. juni 2018. godine,  u 10:00 časova, 

Zgrada Skupštine, sala N-10 

 

Zapisnik 

 

 

Sednici su prisustvovali: Nait Hasani, Jasmina Živković, Adem Mikullovci, Arban Abrashi, 

Imet Rrahmani, Xhevahire Izmaku, Rasim Selmanaj, Milaim Zeka i Albert Kinolli. 

 

Odsutni: Shqipe Pantina i Valon Ramadani. 

 

Sednici su prisustvovali i: članovi NKM-a, članovi Odbora RTK-a, poslanik Salih Zyba,  

OEBS, KDI, “Koha Ditore”, Radio Kosova. 

 

Od strane osoblja za podršku Komisiji: Drita Morina. 

 

Sednicom je predsedavao: Nait Hasani, predsednik  Komisije. 

                    

Dnevni red: 

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Nezavisne komisije za medije za  2017. godinu; 

3. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Radio-televizije Kosova za  2017. godinu;  

4. Razmatranje Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona br.  04/L-036 o 

zvaničnoj statistici Republike  Kosova; 

5. Razno. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 



2. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Nezavisne komisije za medije za  2017. godinu  

 

Komisija je zahtevala od članova NKM-a da predstave svoj godišnji rad opisan u Godišnjem 

izveštaju za 2017. godinu. 

 

Muja Ferati, predsednik NKM-a, zahtevao je od Komisije, da pošto je novoimenovan na 

trenutnoj poziciji, izveštaj predstavi najstariji član NKM-a. 

 

Xhemajl Krasniqi, istakao je da NKM  nije obavio neki veliki posao u 2017. godini, osim 

donošenja podzakonskih akata i onih za digitalizaciju, kao glavni cilj NKM-a za 2018. godinu. 

Drugi cilj NKM-a, istakao je da je medijska edukacija, za koje pitanje je zahtevao podršku 

Komisije. 

 

Xhevahire Izmaku, navela je da izveštaj sadrži više opis izvršenih poslova i zadataka Izvršne 

kancelarije i opis poslova Odbora za žalbe medija. 

Ona je pitala članove o viziji koju su oni postavili sebi tokom mandata, za proces digitalizacije, 

kao prioritet NKM-a. 

NKM nikada nije zahtevala podršku od Skupštine za Strategiju NKM-a, koja dve godine 

zaredom nije usvojena u Vladi. 

Ona je pitala: Da li je NKM-a zahtevala pomoć za digitalizaciju, za komunikaciju sa javnošću, 

zašto NKM-a nikada ne organizuje konferenciju kako bi informisala javnost o svom radu? 

Međutim, NKM nije završila svoj posao i ako se do kraja godine ne obavi zadatak za 

digitalizaciju, naglasila  je da će u Skupštini pokrenuti  pitanje njihovog mandata. 

 

Milaim Zeka, imao je primedbe na njihove interferencije tokom emitovanja emisija na  

“DigitAlb” i “Tring”, na platformu za izdavanje licenci i zahtevao je podizanje kriterijuma u vezi 

sa platformom. 

 

Adem Mikullovci, njegova primedba se odnosila na ne emitovanje edukativno-obrazovnih 

programa za decu. U vezi s tim, pitao je: Ko određuje programsku šemu televizija? 

 

Arban Abrashi, zahtevao je od NKM-a, listu prioriteta i akcioni plan za sprovođenje preporuka 

Komisije. 

 

Salih Zyba, zatražio je objašnjenja o ciljevima NKM-a za medijsku edukaciju, dugovima medija 

koji imaju prema NKM-u, kao i dug koji RTK-a ima prema NKM-u za licencu. 

 

Nait Hasani, pitao je o nemaru u procesu donošenja podzakonskih akata, koji je počeo od 2012. 

godine, kao i ne sprovođenju podzakonskih akata. Koje su mere koje je NKM-a preduzela protiv 

ilegalnih, nelicenciranih operatera? 

 

Imet Rrahmani, pitao je: Prema predračunu, koliki su troškovi za digitalizaciju koji će koštati 

Kosovo? 

 

 



Milaim Zeka, predložio je da se izveštaj vrati NKM, kako bi se dopunio sa svim primedbama i 

nakon inkorporisanja primedbi i dopunjavanja, da se dostavi na razmatranje i usvajanje. 

 

Zaključak: Predlog je jednoglasno usvojen, Komisija je odlučila da ne usvoji izveštaj do 

njegovog dopunjavanja od strane NKM-a.  

 

3. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Radio-televizije Kosova za  2017. godinu  

 

Komisija je zahtevala od članova Odbora RTK-a, da predstave godišnji izveštaj za 2017. godinu. 

 

Afërdita Maliqi,  predsednica Odbora RTK-a, navela je da je Odbor predano izvršio svoje 

dužnosti u okviru nadležnosti utvrđenih zakonom, ne ispunjavanje zadataka RTK-a, u celini je 

rezultat nedostatka budžeta. Ona je istakla da je jedan od problema RTK-a, digitalizacija arhive. 

 

Nait Hasani, obavestio je Odbor o primedbama koje imaju NKM-a i građani na RTK-u u vezi s 

programskom šemom, nepokrivenost frekvencijama i zahtevom dijaspore za otvaranje 

televizijskog kanala za dijasporu u okviru RTK-a. Koliko će koštati digitalizacija RTK-a i da li 

postoji bilo kakav sporazum sa operaterima? 

 

Imet Rrahmani, pitao je: Kako funkcioniše RTK-a sa 4 kanala i koliko će koštati otvaranje još 

jednog kanala, ukoliko otvaranje kanala ima sopstvenu cenu, zašto RTK otvara kanale bez 

finansijskog pokrića? 

 

Adem Mikullovci, pitao je: Kakve programe proizvodi RTK-a, da li kupuje RTK-a umetničke 

programe, da li Odbor ima pristupa programskoj šemi i ima li lektora u RTK-a? 

 

Xhevahire Izmaku, zahtevala je objašnjenje od strane Odbora  o nemogućnosti realizovanja 

planova zbog tranzicije.   

 

Milaim Zeka,  zahtevao je od Odbora da bude kažnjavan menadžment, u slučajevima kršenja u 

RTK-u, ne poštuje se programska šema, postoje nedostaci u nepristrasnosti moderatora, postoji 

nedostatak investicija u razvoj tehnologije, za razliku od drugih zemalja, odbori investiraju 20 

odsto budžeta u razvoju tehnologije, dok RTK funkcioniše sa veoma starom tehnologijom. 

 

Salih Zyba, pitao je: Koliki su dugovi RTK-a i da li postoji  sukob interesa u RTK-u?  

 

Nait Hasani - Zašto na RTK-2 ne postoji program na albanskom jeziku, iako bi trebalo da bude 

15 posto programa za druge zajednice? Zahtevao je da se ovaj kanal popuni  programom. 

 

Afërdita Maliqi, obećala je da će se kanal RTK-2 dopuniti i programom na albanskom jeziku. 

 

Zaključak: nakon diskusija, Komisija je jednoglasno usvojila Izveštaj i donela sledeću:   

 

 

 

 



P r e p o r u k u  

1.  Da se usvoji Godišnji izveštaj  Radio-televizije  Kosova za 2017. godinu. 

2. Obrazloženje Izveštaja u Skupštini predstaviće poslanik, Nait Hasani, predsednik  

Komisije.  

Obrazloženje 

Na osnovu člana 21. stav 6. tačka 1. i člana 38.4. Zakona br. 04/L-046 o Radio-televiziji Kosova, 

Radio-televizija Kosova podnosi Skupštini godišnji izveštaj o aktivnostima najkasnije do 31. 

marta, kao i godišnji izveštaj o javnoj raspravi i mišljenju Odbora RTK-a u cilju usmeravanja. 

Komisija za javnu administraciju, lokalnu upravu i medije, na sednici održanoj 22.6.2018. 

godine, razmotrila je Godišnji izveštaj Radio-televizije Kosova i ocenila da isti ispunjava pravne 

obaveze za izveštavanje i Skupštini preporučuje usvajanje istog. 

 

4. Razmatranje Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona br.  04/L-036 o zvaničnoj 

statistici Republike  Kosova  

Komisija je razmotrila predlog-amandmane Parlamentarne grupe SL na član 1.11., član 5. i član 

9. i nije ih usvojila uz obrazloženje da Komisija treba da se konsultuje o tome da li može da se 

predloži amandman koji nije u tekstu nacrta zakona. 

Jasmina Živković, navela je da pitanja koja su predložena amandmanima, definisana su 

Ustavom Kosova, dok ovi predlog-amandmani samo jačaju pitanja definisana Ustavom.  

Sednica je završena u 13:50 časova. 

 

 

Pripremilo: 

               Osoblje za podršku  Komisiji      

                                                                                                            Predsednik Komisije, 

                                                                                                               --------------------- 

                                                                                                                   Nait Hasani 

 


